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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 21  
ÚŘAD MĚSTSKÉ ČÁSTI 
KOMISE VZDĚLÁVÁNÍ A VÝCHOVY 
STAROKLÁNOVICKÁ 260, 190 16  PRAHA 9, TEL.: 281 012 911, FAX: 281 971 531, PODATELNA@PRAHA21.CZ 

VÁŠ DOPIS ČJ:   

 

 

 

ZE DNE:  

NAŠE ČJ.: UMCP21/10354/2021 

SPIS. ZN.:  

VYŘIZUJE: Ing. Jana Piknová 

TEL.: 281012930 

E-MAIL: jana.piknova@praha21.cz 

DATUM: 24.06.2021  

 

 

Zápis z 12. jednání KVV ze dne 16.6.2021 

Vzato na vědomí usnesením RMČ75/1135/21 ze dne 27.7.2021. 

Datum konání: 16.6.2021, čas konání 16:30 – 17:40 v zasedací místnosti v budově LEVEL 

Účastníci jednání: Bc. Markéta Slavíková, Ing. Kristýna Kopecká, Ing. Lucie Ponicová, Ing. 

Miroslav Střihavka, Mgr. Yvona Trčalová, Mgr. Martina Kubová 

Omluveni: Helena Kuprová, Mgr. Iveta Průšová 

Omluveni dodatečně: Mgr. Lucie Doležalová 

Neomluveni: Ing. Vladimíra Skutilová 

Hosté: Mgr. Libor Skala 

Program jednání:  

1. Výsledky zápisu v MZŠ Polesná pro školní rok 2021/2022 

2. Výsledky zápisů do mateřských škol 

3. Výsledky konkursního řízení na ředitele/ředitelku MZŠ  

4. Informace o zapojení do MAP III 

5. Diskuse 

Paní Slavíková přivítala všechny přítomné účastníky a kladně hodnotila situaci, že se již 

můžeme na KVV potkávat osobně. Přivítala i hosta Mgr. Skalu a současně zahájila jednání. 

Ad bod 3. Pí Slavíková informovala komisi, že RMČ Praha 21 jmenovala na svém jednání 

Mgr. Libora Skalu ředitelem Masarykovy základní školy, Polesná 1690, Praha 9 – Újezd nad 

Lesy od 1.8.2021.  Současně sdělila, že do druhého kola postoupili dva kandidáti a 

konkursní komise doporučila jmenovat Mgr. Skalu. Následně se pan Mgr. Skala všem 

mailto:posta@praha21.cz


2/2 

představil, sdělil, že je ve škole čtvrtým rokem a působil na pozici zástupce ředitelky a 

současně jako výchovný poradce. Popsal své priority pro nejbližší období a to uvést 

zástupce pro II. Stupeň do funkce, z důvodu, že paní Mgr. Hlaváčková odchází do důchodu 

a zůstane ve škole učit na zkrácený úvazek. Dále informoval o potřebě zhodnotit plán škol 

v přírodě na podzim, vyjádřil se k aktuálním PCR testům s laboratoří Spadia, kdy končí 

smlouva k 30.6.2021. Během prázdnin snad budou známy další podmínky testování od 

podzimu a škola se rozmyslí, jakým směrem v testování se ubírat. 

Ad bod 1. Zápisy do školy – celkem bylo přijato 105 dětí, tj. bude 5 prvních tříd po cca 21 

žácích, dále 14 dětí bude přijato do Montessori třídy a 13 dětí do přípravné třídy. Celkem 

bylo podáno 158 přihlášek, z toho bylo 142 s trvalým pobytem v Újezdě nad Lesy a 16 

mimo Újezd. Poprvé bude 6 šestých tříd s počtem žáků okolo 21. 7 dětí z MČ Praha 

Koloděje podalo přihlášku do šestých tříd. 

Ad bod 2. Zápisy do MŠ – Celkem bylo podáno 130 přihlášek, z toho bylo 104 dětí přijato. 

Zůstaly 4 nepřijaté děti s narozením do 31.8.2018. Situace se intenzivně řeší a hledá se 

možnost k jejich umístění. 

Ad bod 4. MAP III – Pí Slavíková informovala komisi o tom, že byli osloveni zřizovatelé škol 

tudíž Městské části Klánovice, Koloděje a Běchovice s dotazem na zájem o zapojení do 

projektu MAP III. Pouze MČ Praha – Běchovice odpověděla, že by se zapojila jejich základní 

škola. Vzhledem k tomu, že je potřeba zajistit nejméně 11 subjektů ze správního obvodu 

pro účast na projektu, je s ohledem na nezájem okolních MČ nemožné projekt realizovat. 

Sousedním MČ bylo nabídnuto i celý projekt řídit a zastřešit přes jejich rozpočet. Pí 

Piknová komunikovala a s panem Kuchařem, bývalým vedoucím za Krajské akční plány 

z MHMP, který sdělil, že okolní MČ, které měly zájem se projektu účastnit, již mají projekt 

rozjetý a není možné se k nim přidat jako MČ Praha 21, případně ostatní městské části 

zájem o účast neprojevily. Na komisi proběhla i diskuse o konkrétním zaměření projektu 

i s dopadem na neúčast v projektu do čerpání dalších dotací. Došlo k poděkování Mgr. 

Trčalové za analýzu a informace k projektu a vyjádření názoru. 

Ad bod 5. Diskuse – byla sdělena informace k Montessori výuce pro 4 ročníky a padla 

informace, že se hledá pedagog s tímto zaměřením. 

Dále byly sděleny podněty k dopravní situaci u školy a k otevírání školy na prvním stupni, 

kde byl pan Mgr. Skala informován o předchozí probíhající diskusi k tomuto tématu na 

komisi.  

Pí Kubová informovala o tom, že provoz na detašovaném pracovišti Hulická se od září 

2021 prodlužuje do 17 hod.  

Jednání bylo ukončeno v 17:40 a bylo sděleno, že příští termín jednání proběhne 

pravděpodobně 3. středu v měsíci září 2021. 

Zapsala: Ing. Jana Piknová – tajemník KVV 

Ověřila: Bc. Markéta Slavíková – předseda KVV, dne 28.6.2021 


